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Zápis zYalné hromady .
Občanského sdružení DRITEC, z.s.

konané dne 7.4.20t7
ve Dřítči č.p. l l6, od 20.00 hod

Program: 1.
2.
3.
4.
5.

Zahájeni VH, prezence
Schválení roění účetní závěrky OS za rok2016
Platby zakloužky, výhled OS do dalších let
Projednání otgarizace aktuálně chystaných akcí v roce2017
Diskuse

Ad 1. Zahájení schůze VH OS, prezence

Na počátku schůze byla provedena prezence. Ze současného celkového PoČtu 108 ČlenŮ

.potit, krozhodnému dni Cj.k3I.3.20l7) bylo přítomno či na plnou moc zastoupeno 57

osob.

Valná hromada tak byla shledána usnášeníschopnouo kdyŽ byla přítomna nadPoloviČní

většina všech členů spolku.

Schuzi zahqila Mgr. Zlzarta Shanělová coby předsedkyně správní rady. VŠechnY Přítomné
přivítala a přešla k praktickým bodům programu schůze VH OS, z,s,

Ad2. Schválení roční účetní závérl.<y OS za rok 2016

K tomuto bodu lystoupila pí. Ing. Irena Dědková, účetní spolku a seznámila Přítomné se

stavem hospodaření k31 .t'2.20Ie (včetně stavu pokladny k danému datu). Hospodaření

spolku rrroÓ.2016 skončilo Ťrátou včástce - I.421.89 Kč, které bylo pokrýo PřebýkY z

minulých let.
úoetrii předložila přítomným zprávu o stavu hospodařeni za lplynulý rok, tito se s ní

seznámili, neměli k ní qýhrad. Zprávatvoří přílohu tohoto zápisu.
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Hlasovtíttí č.l (usnesení č. I)

Bylo hlasol,áno o schvúlení roční tičeíní zúl,ěrk), za rok 20] 6.

I00% přítontných hlasů hlasovalo pro.

V rámci tohoto bodu plogramu pak byl infbrmatil,ně nastíněn zárrrěr spolku znlěnit
vbudoucnu penčžní účet (dosavadní je u Poštol,rrí spořilelny, a.s.) a to z, d[rrodu 1-rrlarlčrlí
r-ráročnosti (zmiňovaný ústav zpoplatňuje každou platbu za každou pi,ijatoLr a každou
odeslanou položku), až se podaří s.jednat výhodnější podmínky u.jiného bankor ního ústal-u.

Ad 3. Platby za kroužky, výhled OS do dalších let

V rárnci tohoto bodu programu Zlzana Shánělová požádala přítomné (i když se daná r ěc týká
spíše těch členů, kteří se schůze dnes neúčastní). aby dodržovali splatnost platcb za
kroužkyikulsy, at' již jednorázových či paušálních. Pokud má někdo potíže platit vše
najednou, není problém se domluvit na splátkor,ém kalendáři, je to ale potřeba říci dostatečně
dopředu. V opačnénr případě se spolek sám v důsledku toho dostává do ,,drulrotné piatební
neschopnosti" - není schopen platit svým lektorťrm. Takový stav není dlouhodobě udržitelný.

Ad 4. Projednání organizace aktuálně chystaných akcí v roce 2017

V rámci tohoto bodu programu Valné hromady proběhla diskuse mimo jiné na téma:

.l. Běh za zajícem
Pul odně zamýšlená velikonoční akce se konat nebude z důvodu špatného výhledu předpovědi
počasí a také z důvodu, že organizace takové akce je náročná a dobrovolníků na ni je málo.

* Dětský den
Proběhne dne 28.5.2077 na fotbalovém hřišti ve Dřítči. pozvánka jižbyla rozesílána a rovněž
i vyvěšena na webových stránkách OS i Obce Dříteč.

* Tenisový turnaj
Již tradiční akce proběhne ve dnech 16.-I7 .6.2017 na golfu.

* Den obce
Proběhne ve dne 24.-25.6.2077. je to především záležitost obce, OS vypomiže v případě
potřeby.

n Driatlon
Ohledně této poměrně zavedené a tradiční akce (bohužel v poslední době trochu upadající
z důvodu nezájmu ze strany dospělých a nedostatku dobrovolníků na organizaci) bylo dáno na
zamyšlenou, zdaDriatlon v letošním roce nezrušit nebo jej neomezit v tom směru, že budou
zrušeny kategorie dospělých.



Po diskusi prozatím ponecháno otevi,eno. př,edbčžný termín konání Driatlonu stanoven na
3.9.2017 zapíedpokladu, že bude dost dobrol,olníkťr na organizaci akce.

Ť Muzikály v roce 2018
Jsou zamluveny vstupenky na další muzikály na rok 2018 a to muzikál Muž se železnou
tnaskou (na27.1.2018 vDivadle Brodway Praha) a muzikál Sestra vakci (muzikál Lucie
Bílé. termín za!ím předběžrrý tj. v průběhu podzimu 2018).
Zá.jemci se mohli předbčžně přihlásit již na VH.

Ť ,,osvěta/promo*OZP
Na konci schůze Zuzana Shánělová poměrně detailně seznámila přítomné s výhodami. které
v případě získáni nových členů - pojištěnců pro Oborovou zdravotní pojišt'ovnu, může získat
jednak samotné OS, tak i jednotliví členové. kteří případně změní zdravotní pojišt'ovnu na
oZP.

Ad 5. Diskuse

SchŮze ukončena v cca21.15 hod., poté nastala volná diskuse přítomných členů.

Zapsala: Jana Radilová 'qa,ďk b.v/

Zápisověřil: ZuzanaShánělová ť.á.r/r.'4-r/

Světla Beránková fuy'*-_l

V Dřítči ďne 7. dubna2}I7

Přílohy zápisu:

1) Prezenční listina a plné moci
2) Zpráva o stavu hospodaření zarck20l6


